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PROTOKÓŁ 2 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 
 Rady Gminy Pruszcz Gdański 

z dnia 23.01.2020 r.  
 

    Porządek posiedzenia Komisji: 

 

1. Doprecyzowanie zapisu wniosku Komisji zawartego w pkt.5 protokołu nr.12 z dnia 

20.07.2019 r. 

2. Zaopiniowanie wniosku w sprawie bezgotówkowego przejęcia przez Gminę 

działki drogowej nr 52/1 o powierzchni 43m kw w Straszynie. 

3. Wydanie opinii do projektu Uchwały sejmiku Województwa Pomorskiego w 

sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Raduni. 

4. Uzyskanie informacji wyjaśniającej w sprawie odbioru odpadów Bio i foli rolniczej. 

5. Zajecie stanowiska Komisji w sprawie pisma w sprawie dz.64/1 i 64/4obręb 

Borkowo. 

6. Wolne wnioski. 

 

Ad.1) Komisja wnosi, aby w czwartej linijce pkt.5 przed słowem ,,działki” dopisać słowo 

,,części” oraz po zapisie ,,przejęcie bez tej” również w czwartej linijce dopisać słowo, 

części”.  

Komisji chodzi o to, aby właściciel nieruchomości 19/19 wydzielił na swój koszt 

narożnik działki potrzebny do złagodzenia skrętu, a powierzchnię nowo-wydzielonej 

działki przekazał nieodpłatnie na rzecz Gminy. Komisja uzależnia przejęcie 

pozostałych nieruchomości pod pas drogowy, a w późniejszym czasie budowę drogi - 

od wykonania projektu na koszt mieszkańców i wniesienie przez nich 10% wartości 

inwestycji. 

 

Ad.2) Po zapoznaniu się z pismem dotyczącym przejęcia bezgotówkowego działki nr 

52/1 o pow. 43 kw. Komisja wyraża zgodę na przejęcie w/w działki na zasadach 

określonych w piśmie głosami 5 za, 3 wstrzymane, 1 przeciw. W dyskusji wyrażono 

wątpliwość – czy powierzchnia, którą mamy przejąć jest wystarczająca na plac 

manewrowy, mimo że wnioskodawca twierdzi, że wystarczy. Komisja ze swojej strony 

widzi potrzebę wydzielenia dodatkowej powierzchni w celu zapewnienia swobodnego 

zawracania. Koszt wydzielenia leży po stronie mieszkańców, a przekazanie gruntu 

nastąpi nieodpłatnie na rzecz Gminy.”  

 

Ad.3) Komisja po zapoznaniu się z projektem Uchwały Sejmiku Województwa 

Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny Raduni oraz pisma 

wyjaśniającego z Departamentu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Urzędu 



Marszałkowskiego oraz wyjaśnień p. kierownik z Ref. Gospodarki Przestrzennej. 

Komisja opiniuje pozytywnie, uzasadnia swoje stanowisko tym, że korekta 

wprowadzona nie spowoduje zmiany granic Obszaru Chronionego Krajobrazu Doliny 

Raduni, a jest jedynie wynikiem dwóch różnych sposobów przeliczania powierzchni. 

W kolejnych Uchwałach będą zastosowane tylko wyliczenia planimetryczne (czyli 

sposób stosowany w GDOŚ).  

 

Ad.4) Pani kierownik Katarzyna Kwiatek i pani Justyna Kaczmarek-Jaguś omówiły 

sposób odbioru odpadów Bio od mieszkańców. Zmiany zaproponowane przez 

członków Komisji - nie można wprowadzać, kiedy umowa już została podpisana z firmą 

odbierającą odpady, zostaną rozważone w okresie rozpisywania nowego przetargu. 

Poruszono temat odbioru foli rolniczej, pani kierownik przedstawiła, że dofinansowanie 

ze strony ministerstwa będzie na poziomie 500zł za tonę foli, a realny koszt może się 

szacować do 1000zł. Komisja wnioskuje, aby wyjaśnić u Radcy Prawnego czy 

brakujące środki mogą dopłacać sami rolnicy. Komisja uważa, że informacja do 

rolników była nieskuteczna świadczy o tym mała ilość złożonych wniosków. Pani 

kierownik zaznaczyła, że będą zmiany w Regulaminie Utrzymania Czystości, 

Członkowie Komisji otrzymają wersję roboczą, do której będą mogli się odnieść w 

formie wniosków. 

 

Ad.5) W odpowiedzi na pismo skierowane do Komisji dotyczące działek nr 64/1 i 64/4 

w Borkowie i sposobie ich zagospodarowania. Członkowie uważają, że na dzień 

dzisiejszy nie ma potrzeby dokonywania zmian zapisu w Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego zmieniając te działki pod budownictwo. Na chwilę obecną rezerwy 

terenów pod inwestycje mieszkaniowe są duże na terenie naszej Gminy, być może w 

niedalekiej przyszłości wrócimy do tematu. Jeżeli chodzi o zakup w/w działek przez 

wnioskodawcę zostawiamy tę decyzję do jego własnej oceny. 

 

Ad.6) Radna Monika Ficek zwróciła się do Komisji z problemem złego stanu drogi 

gminnej ul. Bocznej w Łęgowie Komisja wnosi o przekazanie zgłoszonego tematu 

zgodnie z kompetencją. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółował Janusz Sampolski.  

 

1. Janusz Sampolski  

2. Szymon Benedyk 

3. Krystyna Białek  

4. Danuta Czerwińska  

5. Monika Ficek 

6. Jerzy Kornacki  

7. Marek Kowalski  



8. Małgorzata Osowska   

9. Krzysztof Paśko   

 

 


